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2511 EG Den Haag 

Aan: de leden van de Algemene Vergadering 

Cc: de griffies, de IPO-contactfunctionarissen,  

 

Beste leden van de Algemene Vergadering,  

 

Allereerst wil ik u allen, en uw naasten, een goede gezondheid toe wensen in deze tijd. Op 

18 februari hebben we elkaar voor het laatst gezien, een maand later ziet de wereld er 

plots heel anders uit. We kunnen ons de uitdagingen voorstellen die bij u er nog extra 

bijkomen als Statenlid, naast de andere verplichtingen die zich nu veelal thuis afspelen. 

Ook veel sterkte aan een ieder die in economisch zwaar weer terecht komt als gevolg van 

de richtlijnen. 

 

Vooralsnog zal de AV vergadering die gepland staat op 30 juni gewoon doorgang vinden, 

indien nodig via de digitale weg. We houden u hiervan op de hoogte.  

 

Daarnaast wil ik u middels deze mail graag het conceptverslag van 18/2 aanbieden en u 

informeren over het proces rondom de rode draden uit de belronde.  

 

(1) Het conceptverslag van de Algemene Vergadering van 18 februari zit als 

Wordbestand toegevoegd in deze mail. Mochten hier nog vragen en/of opmerkingen 

over zijn, dan hoor ik dat graag.  

 

(2) Verder ligt er een notitie voor aan het IPO-bestuur tijdens de bestuursvergadering 

van 2 april, over acties die naar aanleiding van de belronde van Hester naar voren 

zijn gekomen m.b.t. de versterkte samenwerking. Na de bestuursvergadering zullen 

wij zo snel mogelijk aan u terugkoppelen wat hierover besloten wordt door het 

bestuur. Het betreft bijvoorbeeld best practices in kaart brengen van werkwijzes op 

de P’huizen. Wat ons betreft kan die notitie dan ook integraal met de AV-leden, en 

cc de griffies, gedeeld worden.  

 

Helaas hebben we moeten besluiten de Statendag op 7 april en het bezoek aan BIJ12 in 

maart te cancellen, we hopen dat we in het najaar hiertoe nieuwe data kunnen delen!  

Ten slotte, mocht het IPO-bureau nog iets voor u kunnen betekenen de komende tijd, laat 

het ons vooral weten. Wij hopen u zo goed mogelijk te kunnen ondersteunen en helpen 

graag waar mogelijk. We zien in de app-groep van de AV dat informatie gedeeld wordt 

over of, en zo ja hoe, de Statenvergaderingen doorgaan.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Carlijn van Duren 

Interprovinciaal Overleg 

Medewerker Bestuursbureau 
 

Herengracht 23 

2511EG 

Tel:  
 

Email:  
 

Den Haag 

+31649981476  

 

cvduren@ipo.nl 

    

 

tel:
mailto:cvduren@ipo.nl
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Het nieuws van, voor en door provincies ontvangen? Meld je dan nu aan voor de IPO-Newsroom 

 
 

 

 

 

 

 

 
  

Naar een duurzaam Nederland: bekijk hier wat provincies in de praktijk doen op het gebied van de energietransitie.  

 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to 

you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. IPO, the Association of the provinces of the 

Netherlands, accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent to the electronic transmission of 

messages. 

 

  

https://protect-de.mimecast.com/s/QtPdCBrVXySJLwnc6MYnK?domain=nieuws.ipo.nl
https://protect-de.mimecast.com/s/aTYZCGR1XEUZzD8UkQ5jQ?domain=ipo.pageflow.io
https://protect-de.mimecast.com/s/tg4XCA6RXxSJDwRcGIrhX?domain=ipo.nl
https://protect-de.mimecast.com/s/x-nBCDqXZAtr8ExiAhSNQ?domain=twitter.com
https://protect-de.mimecast.com/s/3OJ0CEqYXBtoZvqUP-6sr?domain=linkedin.com
https://protect-de.mimecast.com/s/QtPdCBrVXySJLwnc6MYnK?domain=nieuws.ipo.nl/
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1. Opening, mededelingen, agenda en verslag 

 

 a. Mondelinge mededelingen en vaststellen agenda AV 18 februari 2020 

 

De heer Bovens opent de vergadering. Hij verwelkomt de heer Van der Meijden uit de provincie 

Drenthe, die als tijdelijke vervanger van de heer Moinat zal plaatsnemen in de AV. De heer Bovens 

geeft aan dat het IPO-bureau contact zoekt met de griffie van Drenthe om alles netjes te regelen.  

 

Voorts benadrukt de heer Bovens dat op 7 april de eerste PS-dag wordt georganiseerd. Deze dag zal 

in het teken staan van netwerken en de versterkte samenwerking binnen de IPO-vereniging en wordt 

in Gelderland ‘gehost’. Een extra bericht over de PS-dag wordt nog verstuurd naar de Statenleden en 

de griffies. De heer Bovens vraagt of er 2 à 3 AV-leden zijn die graag willen meedenken over de 

opzet van de PS-dag. Indien dit het geval is, dan kunnen zij zich via de mail bij Hester Menninga 

(IPO-bureau) melden.  

 

De heer Bovens meldt dat het IPO-jaarcongres dit jaar in Tilburg plaatsvindt. In de voorbereidingen 

op het congres zal weer gekeken worden naar de betrokkenheid van de AV/Statenleden.  

 

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.  

 

 

 b. Vaststelling verslag AV 12 december 2019 (bijgevoegd) 

 Algemene Vergadering  

 Op 18 februari 2020 
Agendapunt 1a 

 

    

 

Conceptagenda 
 

 Betreft Algemene Vergadering 

 Vergaderdatum en -tijd 18 februari 2020, 17:00 – 18:30  

 Locatie Carbonarazaal, Interprovinciaal Overleg, Herengracht 23, 2511 EG Den Haag 

 Deelnemers Theo Bovens (Li), voorzitter 
Robert Pestman (Gr), Franco Achtien en Gert-Jan Ransijn  (Fl), Marianne de Widt (Ut), 

Gideon Everduim (NH), Kees Slingerland (Ov), Bart Megens en Marcel Thewissen 

(Li), Hermen Vreugdenhil (NB), Jan Smits en Ronald van der Meijden (Dr), Luuk 
van der Veer en Janet Duursma (Gl), Harold van de Velde en Rinus van ’t Westeinde (Zl), 

Charda Kuipers en Bea Bijlsma (Fr); Moniek van Sandick (ZH) 

 IPO-penningmeester C. Bijl (Dr) 

 IPO-bureau H.M. Meijdam, H. Menninga, M. Schoemaker 

 Verhinderd  Hagar Roijackers (NB), Melissa van Hoorn-Van Dulleman (Gr), Jeroen Bart (Ut), Ayse Er 

(NH), Yvonne Koolhaas-Giesberts (Ov), Ariëtte Kasbergen (ZH) 
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Naar aanleiding van het verslag merkt de heer Smits (Drenthe) op dat er een onduidelijkheid is 

ontstaan over wat er is afgesproken over informatie over het stikstof-dossier in de vorige 

vergadering. De heer Smits geeft aan dat de gebeurtenissen rondom het stikstofdossier van 

betekenis zijn voor de koers van de gezamenlijke provincies en dat dit aandacht verdient te krijgen 

in de AV. De heer Bovens geeft aan dat er een document is rondgestuurd naar de AV-leden over de 

werkwijze stikstof vanuit de gezamenlijkheid van het IPO. De heer Bovens geeft ook aan dat de 

discussie over wat er gezamenlijk wordt opgepakt en welke punten onderwerp van gesprek zijn, op 

de provinciehuizen gevoerd moet worden.  blijven een punt is dat bij agendapunt 2a verder aan de 

orde zal komen.  
 

Het verslag van de AV op 12 december 2019 wordt voorts zonder wijzigingen vastgesteld.  

2. Bespreekpunten 

   

a. Overdrachtsdossier/ versterkte samenwerking 

 

De AV wordt voorgesteld op 18 februari met het bestuur het gezamenlijke gesprek aan te gaan in reactie op het 

overdrachtsdossier van de AV, en te bezien vanuit de koepelgedachte van de versterkte samenwerking. Op basis 

van de besprekingen in het IPO-bestuur van januari en februari zal het gesprek met een presentatie worden 

gestart. Er is in deze geen besluitvorming voorzien op 18 februari.  

 

De heer Bovens geeft aan dat er in voorgaande vergaderingen, en met de vorige AV, is gesproken 

over een versterkte samenwerking tussen het IPO en de AV. De statuten zijn gebaseerd op een 

dualistisch karakter, waarin wordt voorzien dat de AV toeziet op ordentelijk verloop van de 

samenwerking tussen provincies. Door echter meer invulling te geven aan de versterkte 

samenwerking kan de AV ook meer een agendasettende rol kunnen vervullen in de eigen PS. Ook 

met betrekking tot de P&C cyclus wenst het IPO-bestuur te kijken naar een werkwijze zodat er op 

tijd gesproken kan worden door de PS-en met de GS’en. Kortom, er moet worden gezocht naar een 

manier van samenwerking. 

 

Mevrouw Menninga (IPO-bureau) heeft alle AV-leden telefonisch gesproken. Uit de gesprekken zijn 

veel praktische ideeën naar voren gekomen voor een versterkte samenwerking.  

 

De heer Bovens vraagt de AV-leden leden om een reactie.  

 

De heer Pestman geeft aan dat zij vaak weinig respons krijgen vanuit de Staten.   

 

De heer Thewissen geeft aan dat de Staten in Limburg positief staan tegenover het versterken van 

de samenwerking tussen het IPO en de AV en dit ook intern besproken te hebben.  

 

De heer Vreugdehil waardeert de inleiding van de heer Bovens. Hij geeft aan dat het moment daar is 

voor een cultuuromslag. Ook benadrukt hij dat de leden van de AV allen betrokken en bevlogen 

mensen zijn, iets wat ook zoveel mogelijk benut moet worden.  

 

De heer Smits geeft aan dat er in de afgelopen periode al veel stappen zijn gezet in de richting van 

een versterkte samenwerking. De heer Smits stelt voor om elkaars krachten te benutten in plaats 

van steeds terug te vallen op de formele positie. Daarnaast moet de positie van de AV ook uitgebreid 

worden besproken in de Staten. 

 



 

Pagina 7 van 12 

Conceptagenda 

Algemene Vergadering 

Vergaderdatum en -tijd: 18 februari 2020, 17:00 – 18:30 

Locatie: Carbonarazaal, Interprovinciaal Overleg, Herengracht 23, 

2511 EG Den Haag 

De heer Slingerland noemt het ‘van aftikken naar samenwerken’ en geeft aan dat er wellicht ook een 

nuttige bijdrage geleverd kan worden vanuit de AV op BAC thema’s.  

 

Mevrouw Duursma vindt het een goed idee om het gesprek te starten. In de provincie Gelderland 

wordt de gedeputeerde bevraagd over de stukken die voorliggen in de Algemene Vergadering. 

Daarnaast leest ze in de statuten dat de AV, naast het goed- of afkeuren van de begroting, de 

bevoegdheid heeft agendapunten aan te dragen aan het IPO-bestuur. Ze is benieuwd hoe het 

bestuur dit voor zich ziet.  

De heer Van der Veer geeft aan dat hij begrijpt dat het lastig is om politieke discussies te voeren in 

de Algemene Vergadering. Hij geeft aan dat hij een rol ziet voor de Algemene Vergadering om 

controlerende vragen te stellen over of bepaalde onderwerpen efficiënt worden opgepakt.  

 

Mevrouw Van Sandick geeft aan dat Provinciale Staten van Zuid-Holland heeft aangegeven er moeite 

mee te hebben dat de begroting alleen goed- of afgekeurd kan worden en dat er geen mogelijkheid 

is tot het indienen van amendementen en moties. Daarnaast wil de commissie aan de voorkant de 

mogelijkheid krijgen om inhoudelijke opmerkingen aan de AV-leden mee te geven. Mevrouw Van 

Sandick geeft aan open te staan voor een statutenwijziging, mocht dit bijdragen aan meer 

duidelijkheid.  

 

De heer Van de Velde benadrukt dat er in de afgelopen tijd al goede stappen zijn gemaakt op het 

gebied van de versterkte samenwerking. Hij geeft daarnaast aan dat hij behoefte heeft daadwerkelijk 

te beginnen met de uitvoering van de goede voornemens die genoemd staan in het 

overdrachtsdocument.  

 

De heer Everduim sluit zich aan bij de heer Van de Velde en mevrouw Van Sandick. Hij voegt daar 

aan toe dat de optie om de statuten te wijzigen open moet blijven.  

 

Mevrouw Kuipers sluit zich aan bij wat gezegd wordt. Mevrouw Bruinsma vult aan dat concreet 

gemaakt moet worden wat we wel en wat we niet gaan doen.  

 

De heer Van der Meijden ondersteunt een verbeterde samenwerking van harte.  

 

De heer Van ’t Westeinde sluit zich aan bij wat wordt gezegd en heeft de voorkeur om de statuten 

niet aan te passen. Hij geeft aan dat ook binnen de provincies zelf nog extra werk te verzetten is. De 

commissies en de BAC’s moeten meer met elkaar worden verbonden.  

 

De heer Ransijn staat achter de aanbevelingen die worden genoemd in het overdrachtsdocument. 

Het doel van de AV is het toezien op goed en effectief gebruik van het samenwerkingsverband. 

Voorts voegt hij toe dat het is niet de taak van de AV is om specifiek in te gaan op inhoudelijke 

thema’s, dat moet in de Staten plaatsvinden. Daarnaast geeft de heer Ransijn aan dat, mochten de 

statuten een goede samenwerking in de weg staan, deze moeten worden aangepast. Hij raadt 

daarbij aan de statuten niet uit te breiden, maar juist meer toe te spitsen.  

 

De heer Achtien geeft aan dat de aanpassing van de statuten niet per definitie uitgesloten moet 

worden.  

 

Mevrouw De Widt benadrukt het belang van gezamenlijkheid, zodat provincies als bestuurslaag 

herkenbaarder worden. Ze geeft aan dat de AV ervoor moet waken een tweede laag onder het IPO-

bestuur te worden, waardoor dezelfde gesprekken in zowel bestuur als AV gevoerd worden. 

 

De heer Bovens geeft aan dat de inhoud van de standpuntbepaling wordt bepaald in de provincies en 

dat het aan de gedeputeerden is om dit toe te lichten in PS en GS. De AV moet controleren of het 
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IPO effectief en efficiënt werkt. We zouden willen dat de AV meer is dan een controlerend orgaan, 

namelijk ook de vereniging van de Staten. Door meer informatievoorziening aan de Statenleden 

kunnen zij beter hun werk doen. De heer Bovens benadrukt dat dit niet gaat over partijgevoelige 

informatie. We willen hiermee al werkend aan de slag gaan, ook met de aanbevelingen uit de 

belronde met de AV-leden. De heer Bovens stelt voor de Provinciale Staten-dag op 7 april ook te 

gebruiken om concrete invulling te geven aan deze versterkte samenwerking.  

 

De heer Van ’t Westeinde geeft aan dat hij begrepen heeft dat mevrouw Menninga alle AV-leden 

heeft opgebeld en hij vraagt of de rode draad van die bevindingen gedeeld kan worden. De heer 

Bovens geeft aan dat deze rode draad zal worden gedeeld met het bestuur en met de AV-leden.  

 

b. Eerste begrotingswijziging programmabegroting 2020 

 

Kern van het onderwerp 

De AV-vergadering heeft op 12 december 2019 de basisbegroting IPO goedgekeurd. Middels deze goedkeuring 

kan uitvoering gegeven worden aan de daarin benoemde ambities en kunnen er verplichtingen rechtmatig 

aangegaan worden voor de hiermee samenhangende activiteiten met de bijbehorende middelen ter hoogte van € 

16.364.944 voor IPO-Den Haag. De begroting van IPO/BIJ12 is goedgekeurd, zoals aangeboden. In deze 

basisbegroting waren geen nieuwe ambities opgenomen.  

 

De nieuwe ambities zijn opgenomen in de 1e begrotingswijziging en door het bestuur op 31 oktober 2019 

vastgesteld. De AV-vergadering heeft op 12 december 2019 deze 1e begrotingswijziging niet goedgekeurd, 

waardoor € 990.000 ontbreekt om de benoemde ambities en hiermee samenhangende verplichtingen aan te 

kunnen gaan. De 1e begrotingswijziging betrof een wijziging van het IPO-Den Haag onderdeel van de 

programmabegroting IPO-BIJ12. Alle in de 1e begrotingswijziging opgenomen activiteiten zijn dientengevolge niet 

gestart. 

 

Het IPO-bestuur heeft in de vergadering van januari 2020 en op 6 februari 2020 uitgebreid gesproken over de 

bespreking in de AV van december en op welke wijze tegemoet te komen aan de geuite aandachtspunten van de 

AV. Het bestuur heeft na deze twee besprekingen de noodzaak van de benoemde ambities uit de basisbegroting 

en de 1e begrotingswijziging (her)bevestigd en besloten de AV voor te stellen de dekking hiervan ad € 990.000 te 

vinden in: 

 
− Het verwachte rekeningresultaat IPO 2019 voor € 495.000,--. Voor zover het rekeningresultaat IPO groter is 

dan dit bedrag zal het resterende saldo, in lijn met de hierover gemaakte principeafspraken, aan de 
provincies worden teruggegeven.  

− Voor de resterende 50 % (€ 495.000) wordt de dekking nader ingevuld bij de Voorjaarsnota en Najaarsnota 
in 2020, vanuit de verwachting dat er ook in 2020 mogelijk sprake kan zijn van onderuitputting op de 
programmabudgetten.  

 

De nadere vragen van de AV zoals opgebracht in de vergadering van december, bijvoorbeeld over de PM-posten, 

de instelling van een adviescommissie Kwaliteit Openbaar Bestuur, de mate van concreetheid en genoemde 

“stofkam”, worden in onderstaande notitie geadresseerd. Bijgevoegd daartoe ook het voorstel rondom de 

instelling van de adviescommissie Kwaliteit Openbaar Bestuur zoals deze integraal voorlag bij het bestuur.    

 

De nu voorliggende 1e begrotingswijziging is derhalve identiek aan het voorstel van december 2019. Slechts de 

begeleidende notitie is nieuw waarin de wijze van dekking is opgenomen en waarin door de AV gestelde vragen in 

december worden beantwoord.     

 

Financiële consequenties 
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De financiële consequenties van dit besluit zijn dat de provinciale bijdragen ter dekking van de  basisbegroting 

2020, welke is goedgekeurd door de AV op 12 december, ongewijzigd blijven. De totale omvang van de IPO-

begroting Den Haag stijgt met € 495.000 naar totaal € 16.859.944. 

 

Voorstel/gevraagd besluit AV 
 
1. Het door het IPO-bestuur vastgestelde ambitieniveau en de genoemde activiteiten van de 1e 
begrotingswijziging (bijlage 2) wordt u nogmaals ter goedkeuring aangeboden, in combinatie met het 
dekkingsvoorstel. De provinciale bijdragen worden niet verhoogd ten opzichte van de goedkeurde basisbegroting 
als gevolg van dit besluit en voorgestelde dekkingsvoorstel;  
2. Kennis te nemen van de toelichting op aangedragen zaken tijdens de vergadering van 12 december met 
betrekking tot proces en inhoud van de stukken. 

 

De heer Bijl (penningmeester) blikt terug op de Algemene Vergadering van 12 december, waarin 

door de AV-leden onder andere vragen zijn gesteld over de PM-posten die werden vermeld op de 

begrotingswijziging en de onderbouwing voor de BAC KOB. Het bestuur heeft in de vergaderingen 

van 9 januari en 6 februari overlegd of zij willen terugkomen op de ambities voor 2020, en het 

bestuur, en daarmee de colleges van GS, heeft de noodzaak van de ambities onderstreept. Wel is er 

gezocht naar een mogelijkheid om een dekking te vinden die recht doet aan de opmerkingen die 

gemaakt zijn tijdens de vorige AV. Doordat we te laat in het jaar met een begroting komen kan de 

IPO-begroting niet goed worden meegenomen in de begroting van de eigen provincie. Het IPO-

bestuur heeft een nieuw voorstel gedaan, waarbij de nieuwe ambities worden gefinancierd met het 

rekeningresultaat van vorig 2019. De andere helft wordt gefinancierd door de ruimte die dit jaar 

(waarschijnlijk) over blijft. Er is daarnaast ook gezocht naar ruimte voor nieuwe ambities binnen de 

bestaande middelen.  

 

De heer Smits zegt dat het voorstel van het bestuur is besproken door de leden van de AV in het 

vooroverleg. Daar zijn verschillende opmerkingen gemaakt over het voorstel die moeten worden 

meegenomen.  

 

De heer Van ’t Westeinde geeft aan dat zij het voorstel hebben besproken in een extra 

commissievergadering, waarbij de heer Van der Maas (gedeputeerde Zeeland) aanwezig was. Hij is 

vandaag ook aanwezig bij de AV. De heer Van ’t Westeinde vindt de verzending van de stukken te 

laat. Door deze late verzending was het niet mogelijk voor de commissieleden om zich voor te 

bereiden op het gesprek. De heer Van ’t  Westeinde verzoekt het IPO dit te verbeteren. De 

commissie vindt dat er een oplossing moet komen voor de situatie die is ontstaan na het afkeuren 

van de begrotingswijziging in de AV van 12 december. Het resultaat van 2019 is zichtbaar, maar het 

uitgeven van geld wat je nog niet met zekerheid hebt lijkt onverstandig.  

 

De heer Vreugdenhil sluit zich aan bij de opmerking die de heer Van ’t Westeinde maakt over de te 

late verzending van de stukken. Hij geeft aan dat ze de ambities willen onderschrijven, maar dat de 

Staten daarin ook moeten worden meegenomen. De heer Vreugdenhil vraagt aandacht voor het 

‘nieuw voor oud’ principe. De heer Vreugdenhil benadrukt dat hij graag nog meer toelichting wil over 

wat er anders of eventueel minder gedaan kan worden.  

 

De heer Everduim geeft aan dat hij zijn Statenleden niet heeft kunnen informeren door de te late 

verzending van de stukken en dat hij hierop aangesproken wordt binnen zijn provincie. Hij benadrukt 
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dat er een cultuuromslag nodig is. Het probleem staat los van de inhoud en zit in het systeem. Er 

moet een integrale manier van werken komen en hiervoor is intrinsieke motivatie nodig. Er moet 

duidelijk aan de burger kunnen worden uitgelegd wat het IPO doet.  

 

De heer Smits geeft aan dat de leden van de AV het tijdens het vooroverleg eens zijn geworden met 

het voorstel dat is gedaan vanuit de AV-leden van Zeeland. De heer Smits spreekt namens de AV-

leden en geeft aan dat de AV-leden akkoord gaan met het inzetten van het resultaat van 2019, maar 

graag een andere dekking zien voor het resterende bedrag. Dit zal meegenomen moeten worden in 

de voorjaarsnota.  

 

De heer Van ’t Westeinde bevestigt dat de AV-leden hiermee bedoelen dat het volledige bedrag van 

rekeningresultaat van 2019 kan worden ingezet.  

 

De heer Bijl geeft aan positief te staan tegenover het voorstel van Zeeland om het rekeningresultaat 

van 2019 beschikbaar te stellen om de ambities voor 2020 te dekken. Het gedeelte dat niet gedekt 

kan worden, wordt dan aan de leden van de AV gepresenteerd in de voorjaarsnota.  

 

De leden van de AV besluiten het begrotingsvoorstel goed te keuren, met het voorbehoud dat het 

bestuur het voorstel steunt om gebruik te maken van het rekeningresultaat van 2019 en het 

gedeelte wat niet gedekt kan worden in de voorjaarsnota terug te laten komen.  

 

De heer Bijl geeft aan dat dit voorstel moet worden afgestemd met het bestuur. Hij geeft aan terug 

te koppelen aan de AV leden of het bestuur conform dit voorstel is, en daarvoor eventueel de 

bestuursvergadering van begin maart te gebruiken.   

 

Vervolgens geeft de heer Bijl aan behoefte te hebben aan een klankbordgroep met leden uit de AV 

om het te hebben over de P&C cyclus en doet een verzoek aan de AV leden. De heren Everduim, 

Smits en Van ’t Westeinde geven aan hier graag over mee te willen denken. Indien er meerdere AV-

leden zijn die hierover mee willen denken kunnen zij dit doorgeven aan Hester Menninga. (Inmiddels 

heeft mevrouw Kuipers ook aangegeven mee te willen denken.)  

 

De heer Van der Velde geeft aan dat er structurele kosten in de incidentele posten zitten in de 

begroting en verzoekt dit aan te passen. De heer Bijl antwoordt dat dit zal worden meegenomen in 

het proces rondom de vernieuwing van de P&C cyclus.  

 

 

 c. Ontmoeting delegatie AV met nieuwe accountant 

 

Een delegatie uit de vorige Algemene Vergadering is betrokken geweest bij de selectie van de nieuwe 

accountant van het IPO. In dat proces was tevens afgesproken dat een delegatie van de nieuwe Algemene 

Vergadering zou kennismaken met de nieuwe accountant. De uitvoering van deze afspraak/toezegging is 

vooralsnog afhankelijk gesteld van de reactie van het bestuur op het overdrachtsdossier. Het 

overdrachtsdossier is tijdens de bestuursvergaderingen van januari en februari 2020 aan de orde geweest (zie 

agendapunt 2a). Op basis van de uitkomsten van de bespreking bij agendapunt 2a wordt de AV in overweging 

gegeven het afgesproken gesprek alwel te doen plaatsvinden, en zo ja, aan te geven welke AV-leden hiervoor 

benaderd kunnen worden.  
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De heer Bovens vraagt welke AV-leden beschikbaar zijn voor een ontmoeting met de nieuwe 

accountant. Mevrouw Menninga licht toe dat de vorige AV betrokken is geweest bij het aantrekken 

van de nieuwe accountant en dat toen is afgesproken dat enkele AV-leden kennis maken met de 

nieuwe accountant.  

 

De heer Van der Veer stelt voor om de accountant langs te laten komen bij een vooroverleg met de 

gehele AV.  

 

De heer Bovens zegt toe dat de nieuwe accountant zal langskomen tijdens een vooroverleg. 

3. Ter informatie 

 

a. Stand van zaken toezeggingen (bijgevoegd)  

 

De Algemene Vergadering heeft op 18 juni 2019 verzocht de toezeggingen die tijdens de AV gedaan worden 

separaat op te nemen in het verslag van de Algemene Vergaderingen. Aan die toezegging is opvolging 

gegeven. In bijlage 1 treft u de toezeggingen aan en de stand van zaken van de afhandeling ervan.  

 

 

De heer Van der Veer geeft aan dat er tussen de provincies verschil zit in de toegankelijkheid van 

verslagen van vergaderingen en vergaderstukken. Een uniforme aanpak is gewenst.  

 

Mevrouw Menninga geeft aan deze vraag onderdeel is van een groter geheel, waarbij er samen met 

statenleden en commissieleden gekeken moet worden naar wat wenselijk is.  

4. Rondvraag en sluiting  

 

De heer Bovens geeft aan dat het onderzoek naar de vergoeding van Statenleden is afgerond. De 

heer Bovens geeft aan dat de provincies hiervoor geen extra geld krijgen en dit de facto een sigaar 

uit eigen doos zal zijn voor de Staten en GS, maar het bestuurlijke signaal niet gericht zal zijn op 

tegenwerking. De heer Van der Velde, die bij dit onderzoek betrokken is geweest vanuit Statenlid.nu, 

geeft een update over dit onderzoek. Hij geeft aan dat hij de conclusies van het rapport heeft kunnen 

inzien en dat het erop lijkt dat de argumenten voor verhoging van de vergoeding worden gehoord. 

Het Ministerie van BZK is voornemens voor 1 april het advies naar de Tweede Kamer te sturen.  

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  

 

De heer Bovens sluit de vergadering.  

 

 

Toezeggingen:  
 
1. Het IPO-bureau neemt contact op met de griffie van Drenthe om de administratieve veranderingen 
rondom de tijdelijke aanstelling van de heer Van der Meijden als AV-lid te regelen.  
 
2. Het IPO-bureau deelt de rode draad die is voortgekomen uit de belronde met de AV-leden en 
bestuur.  
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3. De nieuwe accountant komt langs tijdens een vooroverleg.  
 
4. Het voorstel voor de manier van dekken van de begrotingswijziging wordt voorgelegd aan het 
bestuur. Zodra het bestuur het voorstel heeft goedgekeurd, wordt dit teruggekoppeld aan de leden 
van de AV.    
 
4. Een bericht met meer toelichting over de PS-dag op 7 april wordt verstuurd naar de griffies en 

Statenleden.  
 
5. De statenleden worden zoals inmiddels te doen gebruikelijk weer betrokken bij het IPO-

jaarcongres 2020.  
 
6. De toegankelijkheid van verslagen en stukken wordt nader bestudeerd.   

 


